
Byalagsmöte Hummelstad 26/9 2024 

 Alf Thellman öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 Föregående mötesprotokoll från styrelsemötet 19/9 

lästes upp. 

 Avrapportering genomförda aktiviteter 

Aktiviteter som bestämdes på föregående årsmöte har 

genomförts. 

Badplatsen städades inför sommaren. 

Byavandringen genomfördes på nationaldagen. Ca 50 personer 

deltog. 

Vårstädningen vid fritidsgården genomfördes. 

Fritidsgårdens fönster putsades i augusti. 

Namnskylten vid badplatsen är nu utbytt. 

Gräsklippningen har fungerat bra i sommar. 

Nästa sommar får vi bajamajor vid badplatsen som kommunen 

sköter tömningen av. 

Ett fikabord har satts upp vid Slättfall. 

 

 Planering höstens aktiviteter 

9/11 blir det tillfälle att ysta ost, först till kvarn gäller då antalet 

platser är begränsat. Kommer att annonseras senare i höst. 

23/11 blir det hantverksdag med bl.a. ljusstöpning. Karin och 

Yvonne inventerar våra förråd och bestämmer då slutligen vilka 

olika aktiviteter det blir. 

Lucia firas 13/12 och scoutkåren tar hand om detta. 

En julgranssväng i januari för att dansa ut julen. Linnea har 

anmält sitt intresse för att hålla i detta. 



 

Nya ärenden: 

Lena Ingesson har lämnat ett förslag om att ta hit geologen Jan 

Mikaelsson. Kan vara lämpligt till vårens byavandring eller 

något annat tillfälle. 

Golvet i stora rummet måste limmas och knackas ihop. 

Monica Wallgren har material som Byalaget köper av henne. 

Kåke Bäckmark och Anders Jacobsson tar på sig att göra detta. 

De tar även på sig att försöka frakta den gamla kopiatorn till 

tippen. 

Där kopiatorn stått ska det sättas upp hyllor. Här är det tänkt att 

man kan lämna lästa böcker så de kan hitta nya läsare. En 

bokhörna att byta böcker med varandra. 

 

Övriga ärenden: 

Margareta Nysten är tillfrågad och positiv till att hålla en dag 

med tillverkning av ostkakor. Vi tänker att den blir av framåt 

senvintern. Datum och upplägg planeras på nästa byalagsmöte. 

En ny Facebook-grupp har bildats ”Händer i Hummelstad”. 

Välkomna att lämna in bidrag på sådant som kan vara av 

allmänt intresse. 

Karin Thellman och Bernt Johansson är båda administratörer 

och håller koll på innehållet. 

Slutligen presenterade Bernt J. vår nya hemsida. 

Den fungerar även på mobil och padda vilket den gamla 

hemsidan inte gjorde. 

Gå gärna in och kolla allt som finns där. Här finns det massor 

att upptäcka om bygden. 



 

Avslutning: 

Alf tackade för visat intresse och vi avslutade mötet med 

sedvanlig fika och gemenskap. 

 

Yvonne Jönsson 


